

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 23-02-2025 01:05:50 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 23-02-2025 01:05:50 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of JERUSALEM INSURANCE was held on 12:00 On 23-02-2025 at Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 93.37%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة القدس للتأمين بتاريخ 23-02-2025 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في تطبيق Teams وبنسبة حضور 93.37%.</p>
<p><b>Subject: Increasing the company's Capital</b></p>	<p><b>الموضوع: زيادة رأس المال</b></p>
<p>The General Assembly approved the increase of the company's capital from 8000000 to 16000000 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 8000000 سهم/دينار إلى 16000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:</p>
<p><b>The Capital Increase Method</b></p>	<p><b>تحديد طريقة زيادة رأس المال</b></p>
<p>Stock dividends:</p>	<p>أسهم مجانية:</p>
<p>Approval to increase the company's capital from 8,000,000 dinars (eight million dinars/shares) to 16,000,000 dinars (sixteen million dinars/shares), with the increase of 8,000,000 dinars (eight million dinars/shares) to be covered through: Issuing free shares by allocating an amount of 1,668,538 dinars (one million, six hundred sixty-eight thousand, five hundred thirty-eight dinars) from the voluntary reserve. Issuing free shares by allocating an amount of 399,065 dinars (three hundred ninety-nine thousand, sixty-five dinars) from retained earnings as of the end of the 2023 fiscal year to the capital.</p>	<p>الموافقة على رفع رأسمال الشركة من 8,000,000 دينار (ثمانية ملايين دينار/سهم) ليصبح 16,000,000 دينار (ستة عشر مليون دينار/سهم)، وعلى ان يتم تغطية الزيادة في رأس المال البالغ 8,000,000 دينار (ثمانية ملايين دينار/سهم) عن طريق: - توزيع أسهم مجانية من خلال ضم مبلغ 1,668,538 دينار (مليون وستمائة وثمانية وستون الفا وخمسمائة وثمانية وثلاثون دينار) من الاحتياطي الاختياري. - توزيع أسهم مجانية من خلال ضم مبلغ 399,065 دينار (ثلاثمائة وتسعة وتسعون الفا وخمسة وستون دينار) من الارباح المدورة كما في نهاية السنة المالية 2023 الى رأس المال.</p>
<p>Private placement:</p>	<p>اكتتاب خاص للمساهمين:</p>
<p>Offering an amount of 5,932,397 dinars (five million, nine hundred thirty-two thousand, three hundred ninety-seven dinars) for a private subscription to the company's shareholders. And authorizing the Board of Directors to proceed with the capital increase procedures in accordance with the provisions of the law, including authorizing them to appoint an issuing manager to</p>	<p>طرح مبلغ 5,932,397 دينار (خمسة ملايين وتسعمائة واثنان وثلاثون الفا وثلاثمائة وسبعة وتسعون دينار) للاكتتاب الخاص لمساهمي الشركة. وتفويض مجلس الإدارة للسير باجراءات الزيادة حسب احكام القانون بما في ذلك تفويضه بتعيين مدير اصدار لادارة الإصدارات المالية وتسويقها نيابة عن الشركة لغايات زيادة رأس المال.</p>

manage and market the financial issuances on behalf of the company for the purpose of increasing the capital.	
<b>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</b>	<b>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</b>
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Omar Jaradat	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Omar Jaradat